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河南教育广播“游学走天下”加拿大游学报名申请表
	姓名
	
	英文名
	

	出生日期
	
	身份证号
	

	出生地
	
	国籍
	

	性别
	
	护照号码
	（若没有，可暂时不填写）

	护照本编号
	（若没有，可暂时不填写）

	护照签发日
	
	护照有效期至
	

	护照签发地
	
	所读年级
	

	就读时间
	
	所读专业
	

	邮箱
	
	手机号码
	

	家庭住址
	

	邮政编码
	
	家庭电话
	

	学校全称
	

	学校地址
	

	邮政编码
	
	所会语言
	

	学校联系人（老师或同学）：
	

	护照之前是否遗失过？

	五年内曾经去过的国家：（请标明国家及前往时间）

	是否有过加拿大签证记录：（请标明签证时间及签证号码）
是否有过加拿大拒签记录：（请标明拒签时理由，英文）

	最近一次申请加拿大签证的签证类型：
最近一次去加拿大时间及离境日期：  年  月  日——     年  月  日


请填写你的家庭情况
	父亲姓名
	
	出生日期
	
	出生地
	

	单位名称
	

	职务
	
	联系电话
	

	母亲姓名
	
	出生日期
	
	出生地
	

	单位名称
	

	职务
	
	联系电话
	

	在美国有直系亲属？姓名？该亲属是否美国公民
	
	在美国有其他亲属？
	


请填写你的高中之前的学历情况
	初中

	学校名称
	（中文）

	学校地址
	（中文）

	邮政编码
	
	电话
	

	入学时间
	年  月  日--  年  月  日


本人声明：以上所填内容完全属实，否则本人接受被取消申请资格并由本人承担造成的所有风险和损失！
服务条款和声明
	本人明白并同意，若故意虚报资料或隐瞒重要事实，即使已获项目组录取通知书，亦可遭取消。
I understand that if I willfully give any false information in this application form or withhold any material information, I shall render myself liable to dismissal if appointed to the service of the Program Organization Committee


本人明白并同意，参加项目的吃住行费用以及项目费用，按照项目规定的金额交纳给主办单位统一安排，项目期间个人额外开销（如签证、购物、通讯、娱乐等个人消费）由本人自行承担。
I understand and accept that all the transportation fee, accommodation fee and program cost should be paid to program organization committee. And all the personal fee(such as personal consumption, visa fees, etc) should be covered by myself

本人明白并同意在项目举办方根据当时情况需要，有权更改项目期间的活动时间、地点以及讲师。
I understand and accept that the program organizer reserves the right to change the time and place of program meetings and to change the professor should this be necessary. 

本人明白并同意如在活动期间遇上自然灾害，如台风或黑色暴雨，该天活动将会取消。
I understand and accept that If Typhoon, tornado is in force, activities will be cancelled that day. 

本人明白并同意遵守公司的规章制度并接受项目组委会的项目安排。
I understand and accept that I must follow any roles and arrangement by the organization committee. 

本人明白并同意主办单位和所访问学校不承担本人参与项目期间违反法律法规引起的任何责任。
I understand and accept that the organization committee and universities to visit are not accountable for my illegal acts during the program. 
 
本人明白并同意，项目期间由项目组记录的视频、图片、音频和文字资料，以及个人提交的作业和报告，可送达与项目相关的大学和企业进行评比，并且在保证版权不受侵犯的情况下，可由项目组根据需要，进行展示和学习参考。
I understand and accept the program video, pictures, text information and participants’ report and homework can be sent to host school and department. And our company has the right to use this data with the guarantee of copyright not to be infringed


本人明白并同意河南电台保留最终解释权。
I understand and accept that the China henna radio reserves the right of final interpretation.

日期Date_________________                                     签名__________________
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